
Motie: Duurzame mobiliteitsvisie Meierijstad.

De raad van Meierijstad in vergadering bijeen op 27 januari 2022

Constaterende dat:

- De mobiliteitsvisie vandaag is vastgesteld;
- De analyses behorende bij die mobiliteitsvisie knelpunten aanwijzen die vragen om 

oplossingen;
- De N279 onderdeel uitmaakt van de hoofdwegenstructuur van Meierijstad en invloed heeft 

op de aard en omvang van knelpunten op het onderliggende gemeentelijke wegennet;
- Een opwaardering  van de N279 een deel van de oplossing kan zijn;
- Wanneer het provinciale inpassingsplan voor de N279 zorgvuldiger was voorbereid er in 

2022 met de uitvoering daarvan gestart had kunnen worden.

Overwegende dat:

- Voortvarendheid bij de besluitvorming over de opwaardering van de N279 gewenst is;
- De uitspraak van de Raad van State de noodzaak van zorgvuldige, goed onderbouwde 

besluitvorming heeft benadrukt;
- Er in de verdere besluitvorming een goede balans zal moeten worden gevonden tussen 

snelheid en zorgvuldigheid zodat de opwaardering van de N279 enerzijds geen onnodige 
vertraging oploopt maar anderzijds niet het risico loopt opnieuw te worden vernietigd;

- De gemeenteraad van Meierijstad de behoefte heeft om goed bij de verdere besluitvorming 
te worden betrokken maar dat die behoefte hoogstwaarschijnlijk ook bij de gemeenteraden 
van de overige aanliggende gemeenten leeft;

- Eerdere besluitvormingsrondes over de N279 hebben laten zien dat niet alleen de 
communicatie tussen het provinciebestuur en de afzonderlijke gemeenten van belang is 
maar ook de onderlinge communicatie tussen de gemeenteraden in de regio.

Verzoekt het College:

1. Bij het college van Gedeputeerde Staten kenbaar te maken dat de raad van Meierijstad 
voortvarendheid wenst en goed betrokken wil worden bij de verdere besluitvorming over de 
N279, onder andere over de vraag of eerder geformuleerde doelstellingen en 
randvoorwaarden nog worden heroverwogen;

2. De mogelijkheden en onmogelijkheden van een gefaseerde uitvoering van de opwaardering 
van de N279 bij het provinciebestuur aan de orde te stellen;

3. Bij het college van Gedeputeerde Staten kenbaar te maken dat niet alleen communicatie en 
overleg tussen het provinciebestuur en de afzonderlijke gemeenteraden bevorderd dient te 
worden maar dat het provinciebestuur ook een stimulerende en ondersteunende rol kan 
spelen bij de onderlinge communicatie tussen de gemeenteraden van de aanliggende 
gemeenten;

4. De vervolgstappen over het verdere proces inzichtelijk te krijgen en dit terug te koppelen aan 
de gemeenteraad.



En gaat over tot de orde van de dag

CDA fractie Meierijstad  Fractie Gemeentebelang Meierijstad


